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Uprzejmie powiadamiam, 2e mieszkaficy uricy Kaszubskiej zglosiri mi probremzalewajqcych zatoczek parkingowych usytuowanych wzdiuz budynku Kaszubska 3.
w wyniku urozenia dywanika. asfaltowego uricy Kaszubskiej zatoki parkingowe poopadach deszczowych sq zarewane wodami opadowymi z kt6rych woda nie spiywa rzatrzymuje sig kilka dni a2 do wyparowania. Mieszkancy nie mogq korzysta| z zatokparkingowych poniewaz nie mozna wejSi do samochodu. Taki stan usterki/partactwa/jest nie do akceptowania winien by6 wyeriminowany na etapie projektu iwykonawstwa i odbioru przez inspektor a nadzoru'. proszg o pirne usuniecieniedor6bki -usterki tak by.nie gromadziiy sig wody opadowe zalewajqce zatokiparkingowe w ulicy Kaszubskiej.

Ponadto mieszkaricy ulicy Kujawskiej poprosili mnie o interwencje w sprawie brakuwbudowania krawgznika pzy modernizacji _polo2enia dywanika asfaltowego iczqsciowo chodnika. Dra carkowitego ere[tu iunr<c;onarnosci - estetyki i uzytkowanraulicy Kujawskiej brakuje ulozenia kiawgznika oraz'reno*acli teren6w zieronych-trawnika odcinaiqcego chodnik krawgznik. poiozenie warstwy dywanika asfartowegospowodowaro podwyzszenie i brak krawg2nika. obecnre po opadach deszczu ziemiasprywa-osuwa sig na jezdnig poniewaz brak jest krawQznika. sq zaskoczeni, zeulozono krawgznik tyrko przed jednym ouoyn*emlpo bytym mtynie/.Faktycznie do
ltoiciyej estetyki ulicy osiedtowej _ut. iu;awsf<L; natezy rowniez wykona6 w/wroboty Bedzie zawsze,,niesmak", ze nie dokohczono modernizacji ur. Kujawskiej takjak to powinno byi wykonane zgodnie ze sztukq budowranq.

JednoczeSnie prosze o uro^zenie ok. 30 m biezqcych chodnika ul. Mazowieckiej -szczyt budynku Kujawska 9, kt6rego obecnie nia-tu;e. Ulo2ono 
".oOr:f. 

po Li",i"istronie a w/w miejscu ok. 30 m. biezqcych Orakuje _1est zniszczonylwykruszony
nawierzchnia betonowa/.Ten stan powoduje zagroZiniedla mieszkaric6wkorzystajqcych -uczgszczajqcycn z chodnika.

ngaslmyja.c bardzo proszq o reaiizacje zgloszonych trzech interwen cji ptzezmieszka'c6w - usterek, kt6re w znacznv.oorio *prvralq na 1akos6 ich 2ycia.
yv/yv:pravvy byry sygnarizowane podczas spotkania z mieszkaficami osiedraPoludnie z Prezydentem m. Wloclawka.

Liczg na pozytywne rozpatrzenie mojej interpelacj i za co zg6ry dzigkujg.


